

## Protokoll

Protokoll fört vid styrelsemöte med Dacke scoutdistrikt 2018-02-24 i Rödeby scoutstuga, Rödeby.

<b>Närvarande</b>	Henrik Bodenhem	Ordförande
	Marcus Svensson	Vice ordförande
	Nicklas Johansson	Sekreterare
	Ann-Catherine "Cina" Persson	Ledamot
	Sophie Karlsson	Ledamot
	Erling Karlsson	Suppleant
	Christoffer Persson	Suppleant

<b>Ej närvarande</b>	Tobias Bernhardsson	Anmält förhinder
	Linnéa Solberg Olsson	Anmält förhinder
	Marcus Carlsson	Ej anmält förhinder
	Hugo Lindahl	Ej anmält förhinder
	DURK-representant	Ej anmält förhinder

- § 26    Mötet öppnas                      Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet.
- § 27    Val av mötessekreterare    **Styrelsen beslutar**  
**att** utse Nicklas Johansson till mötessekreterare.
- § 28    Val av justerare                      **Styrelsen beslutar**  
**att** utse Christoffer Persson att tillsammans med ordförande justera mötesprotokollet.
- § 29    Godkännande av dagordningen    **Styrelsen beslutar**  
**att** godkänna den föreslagna dagordningen.
- § 30    Föregående mötesprotokoll        **Styrelsen beslutar**  
**att** godkänna föregående styrelseprotokoll från 2018-01-21 och **att** lägga det till handlingarna.
- § 31    Inkommen post                        Genomgång av inkomna skrivelser.  
Deklaration från Skatteverket.
- § 32    Rapporter                              1/AU  
Scoutledningsträff – Kungsör 13-15 april.  
Se § 34.

*2/DURK*

Hugo Lindahl vill inte dra runt DURK själv. DURK ligger vilande.

Göra reklam för DURK i nyhetsbrevet.

*3/Ekonomi*

*Ingen rapport att tillgå.*

*4/Förvaltningsgruppen*

Almö: Fortsättning följer med kontakt med länsstyrelsen.

*Mörbylånga:*

Ny kaffebryggare är inköpt.

Ann-Catherine "Cina" Persson kollar på en avsyningschecklista.

*5/Informationsgruppen*

Jobbas på ett nyhetsbrev, oklar utgivningsdag.

Websidan håller på att struktureras om.

Workshop om websidor. Den skjuts på framtiden då förbundet släpper ny grund senare i vår.

*6/Inspirationsgruppen*

Ligger vilande.

Span på stan planeringen bör komma igång. Nicklas Johansson kontaktar Jörgen Nordman i Växjö.

*7/Kårer/Faddrar*

Bräkne-Hoby scoutkår står utan lokal från 1 januari. All utrustning ligger på släpvagnar.

*8/Läger*

Lägerbrev 4 är utskickat.

Matansvarig är utsedd.

Planeringen fortlöper.

*9/Utvecklingskonsulent*

Linnéa Hansson Henne kommer att utgå ifrån Malmö.

*10/Övrigt*

Inget att rapportera.

- |      |                                   |   |
|------|-----------------------------------|---|
| § 33 | Temperaturmätning<br>kåreerna     | 9 kårer har svarat hittills. Lutar åt att det är svårt att få in vuxna. |
| § 34 | Bidragsansökan Sophie<br>Karlsson | AU har godkänt bidragsansökan.  |

- |      |                      |                                      |
|------|----------------------|--------------------------------------|
| § 35 | Kommande arrangemang | Geocaching 6-8 april.<br>DM 5 maj.   |
| § 36 | Övrigt               | Inget övrigt ärenden att besluta om. |
| § 37 | Avslutning           | Ordförande avslutar mötet.           |

---

Ordförande Henrik Bodenhem

---

Justerare Christoffer Persson

---

Sekreterare Nicklas Johansson